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Zápis z jednání 
+ 
 
 
Jednání Místní komise Jarošov 

Komise Jarošov 

prezence: přítomen A, nepřítomen N, omluven O 20.09.2023 
Mgr. Jan Zapletal - předseda A 
Jan Kedroň - místopředseda A 
Marta Vaňková A 
Milada Havlů O 
Mgr. Jana Majzlíková              A 
Helena Minaříková A 
Denisa Mišurcová, DiS. A 
Jan Vydlák A 
Bc. Vojtěch Jančík A 
Ing. Jiří Zerzáň A 
Bc. Jakub Doskočil A 

 Věra Mikulková - tajemník/tajemnice  A 
  

Program jednání 
1. Zahájení 
2. Slovo hosta 
3. Kontrola úkolů  
4. Různé  
5. Závěr 

 
Ad 1)  
Předseda komise Mgr. Jan Zapletal zahájil jednání komise, přivítal členy komise a hosta jednání Ing. arch. 
Aleš Holého, vedoucího ÚMA.. 
Seznámil přítomné s programem jednání. Program jednání byl jednohlasně odsouhlasen. 
/Výsledek hlasování: Pro: 10, Proti 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0/ 
 
Ad 2)  
Po úvodním slovu předal předseda komise slovo Ing. arch. A. Holému 

1. V prvním seznámil členy komise s lokalitou „Pivovaru“ – v současné době nový majitel – p. Kaňa 
Holešov. Byla předložena k nahlédnutí „Urbanistická studie Pivovaru“, zpracovaná GG Archico. 
V současné době je schválena demolice celého pivovaru – začátek prací v r. 2024. Studie 
zapracovala podmínky ÚP – výstavba nových bytů, služeb  - nové parkovací plochy, podzemní 
parkování, průjezd lokalitou do dědiny. 

2. Revitalizace sídliště Louky – v současné době probíhá přepracování – jako podklad pro podání 
žádosti o dotaci. 
/MK požaduje zapracovat nájezd na budoucí parkoviště, přes suchý potok /u mostu/ ne u bytových 
domů čp. 493-496 + vložit mezi toto parkoviště dělící pás /zeleň/ 

3. Seznámení s připravovanou úpravou Veřejné dopravy – spolu s návrhem průjezdnosti v části 
Jarošov + vybudování nových zastávek 

4. Dále pan architekt seznámil s projednávanou změnou č. 1 ÚP Uh.Hradiště – nově návrh změny\ 
lokality na lyžařském svahu za obytnou zónu.  

Členové komise vzali předložené informace na vědomí 
 
Ad 3)  
Kontrola úkolů 
 
Odbor OIN 
 01/03/2023/MK JA 

Komise po místním šetření doporučuje v souvislosti s připravovanou dvoufázovou rekonstrukcí ulice Na 
Svárově: 
V souvislosti s připravovanou dvoufázovou rekonstrukcí ulice Na Svárově odstranit květináč z prostoru za 
Domem s pečovatelskou službou kvůli umožnění průjezdu MHD a ořezat stromy za kostelem z téhož 
důvodu. 
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Zvážit ukončení rekonstruovaného úseku tak, aby byla respektována logika stávajícího chodníku před 
domem č. p. 22, čili oproti předloženému projektu posunout ukončení blíže k domu č.p. 22. Navrhujeme 
schůzku s projektantem na místě.  
Zvážit možnost vybudování či umožnění vybudovat parkovací místa v trojúhelníku mezi ulicemi Drahy a 
Na Svárově. 

                 

                                   
OIN 
Odstranění květináče a zprůjezdnění komunikace za Domovem s pečovatelskou službo je potřeba 
projednat se správcem VP a komunikací, SMM 
Zpevněná plocha po levé straně ulice (ve směru ulice Na Svárově  Na Návsi) je vedena ž k RD č. p. 22 
(není to chodník z důvodu šířkových poměrů) a dále pokračuje chodník až ke stávajícímu schodišti viz 
přiložená situace. 
Výstavba nových parkovacích míst musí splňovat normové požadavky, takové místa není možné umístit 
do tohoto terénu bez dalších stavebních návazností (např. výstavby opěrné zídky, příp přeložky sloupu 
NN) 
 
ÚMA 
02/03/2023/MK JA 
Na památníku obětem války vedle kostela figuruje jméno jarošovského občana a příslušníka RAF, JUDr. 
Julia Bleiera (ve vojenských záznamech vedený jako Jiří Ervín Bleier), který padl v průběhu 2. světové 
války. U jeho jména je však nesprávně uveden datum úmrtí. Ve skutečnosti zahynul při výcviku dne 
17.5.1943 u města Todcaster (nikoli tedy 17.5.1945, jak je uvedeno na památníku). Bylo by správné tuto 
chybu napravit. 
 
Odbor SMM 
03/03/2023/MK JA 
Komise znovu navrhuje vyznačení přechodu pro chodce na nebezpečném úseku ulice Nová cesta u 
hlavní silnice, anebo návrh takového řešení, které by zvýšilo bezpečnost chodců v tomto místě. Stávající 
zažitá praxe přecházení těsně u hlavní silnice bez jakéhokoli je nebezpečná. 
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SMM_DP: dotčená křižovatka vyžaduje celkovou stavební úpravu, v rámci které bude možné řešit i 
případný přechod pro chodce v souladu s platnými technickými předpisy, aby bylo užívání přechodu 
bezpečné. Stavební úprava však vyžaduje nejen zajištění financování a návrh technického řešení 
v souladu s platnými předpisy, ale také majetkoprávní vypořádání dotčených pozemků v singulárním 
vlastnictví a součinost vlastníka silnice II. třídy. Aktuálně však tato investice ani majetkoprávní vypořádání 
pozemků není na pořadu dne. Není vyloučeno, že úprava dopravního napojení ul. Nová cesta bude 
řešena v souvislosti s přestavbou opuštěného areálu pivovaru.  
Z hlediska přecházení je v současné době v ul. Nová cesta bezbariérová úprava, určená jako místo pro 
přecházení, řešena prakticky za hranicí křižovatky. Zda lidé dané místo pro přecházení respektují nebo 
volí jiné místo je na rozhodnutí každého konkrétního chodce, který je účastníkem silničního provozu a 
v rámci vlastní bezpečnosti by měl při pohybu na pozemních komunikacích respektovat určitá pravidla.   

  Členové MK vzali na vědomí  
 
 
ÚMA  
04/03/2023/MK JA 
Komise žádá o aktuální informaci ohledně připravované výstavby v areálu bývalého pivovaru, a to 
zejména o řešení dopravní situace. Zvažovala se výstavba křižovatky s kruhovým objezdem, a to hned 
v několika variantách – více viz host jednání Ing. arch. Holý 
 
05/03/2023/MK JA  
V souvislosti s novým řešením MHD, resp. spojení Jarošova s ostatními částmi Uherského Hradiště se 
počítá se zapojením linek veřejné linkové dopravy přes ulici Za Humny vedených přímo na autobusové 
nádraží. Někteří členové komise navrhli zvážit vybudování točny MHD v prostoru SÚS, čili prodloužení 
tras MHD o ulici Za Humny. Žádáme o posouzení takového návrhu – více viz host jednání Ing. arch. Holý 

 
Odbor SMM 

   06/03/2023/MK JA 
Žádáme o provedení údržby a opravy opěrné zdi chodníku za domem č.p. 517 na Loukách. Stavební 
prvky použitých svahových tvárnic jsou na sobě pouze volně položené a lze s nimi volně pohybovat. 
 
 

 
SMM_DP: Byla provedena oprava poškozených dílů. Případné další defekty prověříme.  
Členové MKvzali na vědomí  

 
 

Různé 
Na řádném jednání místní komise Jarošov, které proběhne v měsíci září, se komise bude zabývat 
způsobem vyřešení podnětů. Avšak členy komise překvapila reakce na návrh omezení rychlosti při 
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průjezdu sídlištěm Louky. Po odstranění retardérů se část řidičů vrátila k praxi rychlé jízdy, i když 
podmínky v místě jsou složité. Nepochybně to vede ke zvýšení nebezpečnosti úseku. Navrhovali jsme 
omezení rychlosti po vzoru průjezdu na sídlištích ve Štěpnických a Východě. Pokud to šlo vyřešit na dvou 
podobně exponovaných místech v Uherském Hradišti, tak nerozumíme důvodům, proč by to v Jarošově jít 
nemohlo. Znovu tedy upozorňujeme město na situaci na sídliště Louky. Nebudeme navrhovat konkrétní 
řešení, protože na to nemáme ani kvalifikaci, ani kompetenci. Žádáme o takové řešení, které zklidní 
průjezd sídlištěm Louky. Pokud není možné omezit rychlost, pak se musí najít jiné řešení. 
SMM_DP: Bezpečnost provozu na pozemních komunikacích je prioritně dána respektováním obecných 
pravidel, tedy zákona o provozu na pozemních komunikacích. Jakékoli opatření a omezení nad rámec 
tohoto zákona musí mít opodstatněné důvody a případné technické řešení musí odpovídat technickým 
podmínkám. Průjezdná komunikace přes sídliště Louky a Markov je místní komunikací II. třídy, která má 
funkci nejen obslužnou ale i sběrnou. Jená se o komunikaci vyššího dopravního významu. Konkrétně na 
sídlišti Louky, kde byly demontovány původní pryžové příčné prahy není aktuálně objektivní bezpečnostní 
důvod k omezování provozu nad rámec obecných pravidel. Bytová zástavba je zde pouze po jedné straně 
komunikace, navíc hustota přiléhající zástavby a obydlenost bytových domů není nijak hustá. Hřiště 
v blízkosti komunikace je zabezpečeno oplocením. Pokud bude řešena celková revitalizace sídliště a 
rekonstrukce průjezdné komunikace bude možné zvážit dopravně bezpečnostní stavební prvky, ale 
s ohledem na dopravní význam komunikace a průjezd autobusů veřejné dopravy bude použití stavebních 
prvků i při rekonstrukci ulice patrně omezeno.  
Členové MK vzali na vědomí  
 
 
Ad 4) 
Různé 
Členové MK byli informováni o projednání požadavků místních komisí – opatření 05 a 06 a opatření 07 a 
08/2023 
 
Nové podněty 
  
01/04/2023/MK JA 
SMM 
„MK Jarošov podporuje plánovanou přístavbu sakristie kaple P. M. Růžencové v Jarošově a na tuto akci 
uvolňuje 315.000 Kč z rozpočtu komise. MK Jarošov doporučuje Radě města, aby byly veškeré 
majetkoprávní záležitosti, související s realizací přístavby sakristie (tj. včetně přípojek, zpevněných ploch 
apod., budovaných na pozemcích města), projednány, posuzovány a schvalovány současně.“ 
 
EKO 
Místní komise doporučuje Radě města  
02/04/2023/MK JA 

1.  převod finančních prostředků ve výši 1 mil Kč do výdajů odboru investic na plánovanou rekonstrukci 
ulice „Na Svárově“  
 (Výsledek hlasování: Pro: 10, Proti 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0) 

 
03/04/2023/MK JA 
Místní komise doporučuje Radě města  

2. převod finančních prostředků ve výši 315 tis. Římskokatolické farnosti na plánovanou přístavbu 
sakristie kaple P. M. Růžencové v k. ú. Jarošov 
(Výsledek hlasování: Pro: 10, Proti 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0) 

 
 
 
Příští řádné jednání MK 15.11. 2023  
Výchozí jednání  11.10. v 18:00 hodin 
 
http://www.mesto-uh.cz/mistni-komise-jarosov-zapisy 
Zapsala: Věra Mikulková – tajemník komise           
Ověřil: Jan Zapletal – předseda komise  
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